
BM nr. 2/2023 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 23/3 2023 hos Mette K32.  

Deltagende: Otto E36, Frank H2, Mette K32, Jens E17 og Stina H33. 

Afbud: Britta E22, Dan E34, Mikkel E46 og Kirsten H35 

Referent: Stina 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 1/2023 afholdt 19/1)  
2. Godkendelse af dagsorden  
3. Meddelelser  
4. Økonomi  
5. Generalforsamling 
6. Faciliteter  
7. Informationskanaler  
8. Arrangementer/aktiviteter 
9. Næste møder  
10. Eventuelt  
 
Ad 1. 
Referat godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad 2. 
Dagsorden for mødet godkendt. 
 
Ad 3.  
Hushandler/huse til salg (E32 m. overtagelse 1/4, E39, E11, K6). CKS-møde afholdt 
15/3 og Otto har sendt referat til bestyrelsen. De anlagte LAR-bede på Kallerupvej er 
nu færdiganlagte, så det er bare at håbe på, at der snart pibler fine planter/blomster 
op, så de pynter lidt mere end de umiddelbart gør lige p.t. 
 
Ad 4.  
Britta har fået årets regnskab retur fra vores revisor og dette er sendt til bestyrelsen. 
Otto har lidt bemærkninger til regnskabet og tager disse med Britta. 
Regnskabsopgørelse pr. 20/3 ser fornuftig ud, - alle kontingenter er betalt. 
Kassereren har ønsket og der er indkøbt en foreningscomputer. 
 
Ad 5.  

Generalforsamling 27/4. På valg er Britta, Frank, Jens, Stina samt suppleant Mikkel. 
Udkast til indkaldelse bliver lavet af Otto i den kommende tid. Britta har lånt 
projektor fra sit arbejde og der er lærred i det nye lokale, vi har lejet. Vi kan ikke 



længere leje haveforeningens lokale, men har i stedet lejet et lokale af Civica lige 
ved siden af Hunderup Brugsen. Grethe og Stina sørger for at bestille mad til de 
siddende/nyvalgte bestyrelsesmedlemmer, suppleanter mv. Jens sørger for indkøb 
af øl/vand til GF. 

Ad 6.  

Lademuligheder (ingen tilsagn, men 4 der eventuelt overvejer at skyde penge i), 
Otto vil komme ind på emnet i sin beretning til GF. Jens har indkøbt flis til at sprede 
ud på vores legeplads. Gravkøerne skal lige have en forårs-rengøring, dette klares på 
samme dag som vores forårs-affaldsindsamling – se længere nede. Intet nyt omkring 
skuret, campingparkeringen ser fin ud. Vintervedligehold; OKNygaard har været og 
salte x 1 i januar og foreløbigt 3 x i marts. Affaldcontainere; Mette har undersøgt 
leje af 2 containere v. Marius Pedersen til 2.532, - kr. Vi stiller det som forslag til GF 
og afklarer behovet og hvordan det evt. skal arrangeres. Norlys; der har været en 
del skriverier på FB vedr Norlys og interesserede Hinderuplund´eres tilkobling til 
fibernet. Stina har haft kontakt til Norlys x flere og har fået oplyst, at der ikke skulle 
være nogle problemer i at få lagt det ind i vængerne (nogle har fået det indtryk, at 
de ikke har fået tilladelse til at grave op i vængerne, men dette har vi i bestyrelsen 
ikke kunne få bekræftet). Norlys oplyser selv, at de regner med, at interesserede kan 
tilkobles fibernet medio juni. 

Ad 7.  

Nyhedsbrev planlægges udsendt inden længe, tages på mail i bestyrelsen. 

Ad 8.  

Fastelavn blev en succes og vejret var med os. Omkring 54 beboere var mødt op til 
tøndeslagning. Vi afholder vores årlige forårs-affaldsindsamling søndag d. 16. april kl 
10-11. Stina laver FB opslag. Jens sørger for drikkevarer.  

Ad 9.  

Næste møder er aftalt til 20/4 hos Jens E17 samt generalforsamlingen 27/4 

Ad 10. 

Intet under eventuelt 


